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P R O C E S     V E R B A L 

 

 

  Încheiat astăzi,  30.01.2020 la sediul Comunei Tarcea, în şedinţa ordinară  a 

Consiliului Local al Comunei Tarcea, convocată prin Dispoziţia Primarului  nr.16 din 23 ianuarie 

2020.             

  Din totalul de  11 consilieri validați în funcție, sunt prezenţi 9 consilieri. Este absent 

motivat dl.consilier oros Simion-Cristian și absent nemotivat dl. consilier Nagy Tiberiu, şedinţa 

fiind legal constituită, se pot adopta hotărâri în condiţiile legii. 

     La ședință mai participă  dl.primar Bordas Carol și d-na secretar general  Băican 

Elisabeta și dl. Kertesz Csaba din localitatea Galoșpetreu. 

     Președinte de ședință este dl.consilier Zeffer Imre. 

   Se dă citire proiectului de hotărâre privind aprobarea ordinei de zi şi se adoptă 

Hotărârea nr.1/2020 cu 9 voturi pentru, niciun vot contra și nicio abținere. 

  D-na secretar general dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare, după care se 

prezintă Proiectul de hotărâre privind aprobarea conţinutului procesului verbal al şedinţei ordinare a 

Consiliului local al comunei Tarcea din data de 11.12.2019. 

     Nefiind obiecțiuni, se adoptă Hotărârea nr.2/2020 cu 9 voturi pentru, niciun vot 

contra și nicio abținere.   

       Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi și dl.primar prezintă Proiectul de 

hotărâre  privind privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare a aparatului de 

specialitate al Primarului Comunei Tarcea. Materialele sunt supuse la vot și cu 9 voturi pentru, 

niciun vot contra și nicio abținere se adoptă Hotărârea nr.3/2020. 

  Se trece la următorul punct: Proiect de hotărâre privind privind menținerea  la nivelul 

aferent lunii decembrie 2019 a salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi personalul contractual 

din cadrul aparatului de specialitate al Primarului Comunei Tarcea. Materialele prezentate sunt 

supuse votului și se adoptă Hotărârea nr.4/2020 cu 9 voturi pentru, niciun vot contra și nicio 

abținere.   

  Dl.primar prezintă în continuare Proiectul de hotărâre aprobarea preluării din 

administrarea Consiliului Local al Orașului Valea lui Mihai în administrarea temporară a 

Consiliului Local al Comunei Tarcea a unui sector din Drumul Comunal nr.272, identificat prin 

nr.cadastral 52999, în vederea modernizării/reabilitării acestuia. 

  După prezentarea materialelor, acestea  sunt supuse votului şi se adoptă Hotărârea 

nr.5/2020 cu 9 voturi pentru, niciun vot contra şi nicio abţinere. 

  În continuare se dă citire Proiectului de hotărâre privind  aprobarea închirierii unui 

spațiu cu destinația de cabinet medical aparținând  Comunei Tarcea, în scopul furnizării  de servicii 

medicale în asistență medicală generală și specializată  și se adoptă Hotărârea nr.6/2020 cu 9 voturi 

pentru, niciun vot contra și nicio abținere.   

  Se dă citire Proiectului de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de 

interes local pe anul 2020, pentru repartizarea orelor de muncă prestate lunar de către persoanele 

majore apte de muncă din familia beneficiară de ajutor social, în conformitate cu prevederile Legii 



                                                                                      
nr.416/2001 privind venitul privind minim garantat, cu modificările şi completările ulterioare apoi 

se adoptă Hotărârea nr.7/2020 cu 9 voturi pentru niciun vot contra și nicio abținere. 

  Dl.primar prezintă în continuare Proiectul de hotărâre privind aprobarea 

achiziţionării serviciului de consultanţă, asistenţă şi repezentare juridică în dosarele înregistrate pe 

rolul instanţelor de judecată  în care Comuna Tarcea este parte. Materialele sunt supuse la vot și cu 

9 voturi pentru, niciun vot contra și nicio abținere, se adoptă Hotărârea nr.8/2020. 

  În continuare se dă citire Proiectului de hotărâre privind  aprobarea încheierii de acte 

adiționale la contractele de închiriere pentru suprafeţele de pajişti aflate în proprietatea Comunei 

Tarcea, adoptândeu-se Hotărârea nr.9/2020 cu 9 voturi pentru, niciun vot contra și nicio abținere. 

  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi și se prezintă Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea prestării de către AVE BIHOR SRL a activităților specifice serviciului de 

salubrizare pe raza UAT Comuna Tarcea prin contract semnat pe perioadă determinată, respectiv 

până la data semnării de către ADI ECOLECT GROUP a contractului cu operator desemnat 

câstigător al licitației aflată în desfășurare, apoi se adoptă Hotărârea nr.10/2020 cu 9 voturi pentru, 

niciun vot contra și nicio abținere. 

  Se prezintă în continuare Raportul semestrial privind activitatea asistenților personali 

ai persoanelor cu handicap grav, 

  Dl.primar prezintă Raportul anual  privind starea economică, socială şi de mediu a 

Comunei Tarcea. 

  Dl.viceprimar ăși prezintă Raportul anual de activitate.   

  Sunt prezentate apoi Rapoartele de activitate ale Comisiilor de specialitate din cadrul 

Consiliului local al Comunei Tarcea, 

  În continuare își prezintă Rapoartele de activitate următorii consilieri locali: Gabor 

Sandor, Gugulya Janos, Koka Iuliu-Emeric, Molnar Iosif, Radu Iosif, Visky Maria și Zeffer Imre. 

  Nu și-au prezentat rapoartele de activitate d-nii consilieri Kiss Carol, Nagy Tiberiu și 

Oros Simion-Cristian. 

  Se trece la punctul diverse. 

  Dl. Kertesz Csaba din localitatea Galoșpetreu, prezent la ședință declară că a 

cumpărat un număr de 10 capete vaci și solicită să i se aprobe închirierea unei suprafețe de 10 ha 

pășune în localitatea Galoșpetreu. 

  Dl.primar arată că   întreaga suprafață de pășune destinată bovinelor a fost închiriată 

deținătorilor de bovine, prin licitație, în anul 2016 pentru o perioadă de 7 ani. În cazul în care se 

contată diminuarea efectivelor de animale sau vânzarea acestora, se pot aproba acte adiționale de 

modificare a acestor contracte sau rezilierea acestora. Propune ca în perioada următoare să se facă 

verificări pe teren în ce privește existența efectivelor de animale declarate, să se constituie o comisie 

din care să facă parte și consilierii locali. Solicită să se facă propunei chiar acum astfel încât imediat 

după ședință să se deplaseze pe teren. 

  Dl. Kertesz Csaba arată că a cumpărat acele vaci de la Szilagyi Levente din Tarcea, 

dar nu le-a adus în gospodăria sa pentru că nu are unde să le țină și că acestea sunt în continuare la 

dl.Szilagyi  până când vor putea ieși la pășune. 

  Dl.primar arată că dacă dl.Szilagyi a înstrăinat într-adevăr un număr de 10 vaci din 

efectivul deținut, înseamnă că se va diminua pășunea pe care o are în chirie.  Arată de asemenea 

faptul că atunci când cineva cumpără un efectiv atât de mare de vaci trebuie să se gândească să aibă 

asigurate atât  grajdul cât și hrana necesară acestora și să nu se bazeze doar pe  faptul că va închiria 

pășune de la  comună. 

  Se dă citire la următoarele cereri depuse consiliului local: 

1.Școala Gimnazială nr.1 Tarcea  solicită cuprinderea în bugetul local pentru anul financiar 

2020 a unor sume de: 25,000 lei reprezentâd   cheltuieli cu naveta , 1,000 lei pentru cheltuieli cu 



                                                                                      
examenele medicale obligatorii, 13,000 lei pentru arhivare, 5,500 lei pentru elevi cu CES, de 

asemenea mai solicită asigurarea fondurilor necesare pentru achiziționarea și instalarea sistemelor 

de supraveghere video la structurile arondate, renovarea exterioară a clădirilor A și B  la Școala 

Gimnazială nr.1 Tarcea, precum și  schimbarea ușilor și geamurilor, izolarea exterioară, încălzire 

centrală termică la Școala Gimnazială nr.3 din Galoșpetreu. 

2.Dl. Pogar Silvestru, preot paroh  la Parohia greco-catolică din localitatea Galoșpetreu prin 

care solicită alocarea unei sume de 20.000 lei pentru lucrări de reparație la biserică. 

   Dl.primar arată că  în ce priveşte cererea depusă de către reprezentantul  cultului 

greco-catolic, aceasta nu poate fi aprobată, referitor la cererea școlii, se va ține seama de cele 

solicitate și în limita posibilităților, se vor cuprinde în bugetul local  sumele necesare.  

    În ce privește Școala Gimnazială din Galoșpetreu,  am mai informat despre faptul că   

am depus documentația necesară pentru finanţarea proiectului prin Programul Operaţional Regional. 

Cererea de finanțare a fost admisă de mai bine de un an și de atunci așteptăm verificarea 

administrativă și de eligibilitate, Chiar acum am primit un telefon de la București, prin care am fost 

anunțați că în județul Bihor au rămas doar 3 proiecte care ar putea fi declarate eligibile, printre care 

este și proiectul depus de noi și că vom  fi vizitați în perioada imediat următoare de către o comisie 

de la București, sperăm să fie totul în regulă. 

   În altă ordine de idei,   dl.primar arată că  intenționează schimbarea cu becuri led a 

celor existente care asigură iluminatul public. Această activitate a început anul trecut și  străzile 

respective au devenit mult mai bine luminate. Avem asigurări că tractorul multifuncțional va ajunge 

în sfârșit la noi până în data de 13 martie; se vor continua lucrările la Căminul cultural din 

Galoșpetreu; au început lucrările la capela mortuară din Tarcea ; s-a obținut certificatul de urbanism 

pentru casa comunitară dar se solicită PUZ; valoarea arsenului din apă în satele Adoni și 

Galoșpetreu este peste cea admisă, avem informații că  s-au alocat bani de către guvern pentru 

rezolvarea situației ; referitor la serviciul de salubrizare despre care am discutat în ședință, s-au 

adjudecat licitațiile urmează ca în perioada imediat următoare să se semnneze contractele de delegare 

a gestiunii serviciilor publice de salubrizare  cele 6 zone ale judetului Bihor. Zona 5 Valea lui Mihai va fi operată 

de către  SC AVE Bihor SRL; în legătură cu gazul,  a fost înregistrată în sfârșit “ASOCIAȚIA ADI GAZ 

NORD VEST BIHOR” la instanța competentă ca persoană juridică de drept privat, fără scop 

lucrativ și de utilitate publică, sperăm să avem și noi odată gazul introdus.  

       D-nii consilieri Radu Iosif și Molnar Iosif propun efectuarea de reparații la drumul 

din spatele fermei Tarcea și drumul care duce la ferma Toca din Adoni. 

     Nefiind alte probleme, dl.preşedinte de şedinţă declară închise lucrările şedinţei 

ordinare a consiliului local. 

   

 

 

 

 

  Preşedinte de şedinţă,    Secretarul general al Comunei Tarcea, 

  Zeffer Imre     Băican Elisabeta 


